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Nieuw Gents Parkeerplan = Taxeerplan   
 
Het stadsbestuur heeft de voorbije week een nieuw Parkeerplan voorgesteld. Groen-schepen 
Watteeuw heeft toegezegd dat er nog ruimte is voor overleg en inspraak. En dat zal hard 
nodig zijn, want dit ontwerpplan behoeft fundamentele bijsturing. 
 
Eén zaak staat vast: dit plan is een zegen voor de stadskas. Alle parkeertarieven en -
retributies stijgen fiks. Een tweede bewonerskaart gaat van 100 naar 250 euro, een dagje 
parkeren in één van de ondergrondse parkeergarages van 11 naar 26 euro, betalend 
straatparkeren wordt fors uitgebreid, en ga zo maar door. Dit is een regelrechte aanslag op de 
portemonnee van iedereen: de Gentenaars zelf, maar ook de vele werknemers, shoppers, 
toeristen, ...   
 
Voor de middenstand, horeca en ondernemingen is dit plan ronduit een ramp. De N-VA staat 
overigens niet alleen met haar kritiek: werkgeversorganisaties Unizo en VOKA hebben al 
bijzonder negatief gereageerd. Ook zij waarschuwen voor de economische gevolgen van dat 
plan. Daarmee is duidelijk dat meerderheidspartij Open VLD ook in dit dossier alweer niets te 
zeggen heeft gehad. Vrolijk de rood-groene dictaten slikken, het is daar een kennelijk eeuwig 
devies. 
 
Ook wonen in Gent zal er niet makkelijker op worden. Er komt een maximumnorm van amper 
0,6 parkeerplaatsen per woning voor nieuwe woonprojecten: nog niet eens één per gezin dus. 
En dat terwijl jonge tweeverdiener-gezinnen vaak twee wagens nodig hebben voor hun job. 
De stadsvlucht – nu al hét probleem: zij die werken en dus belasting betalen verlaten de stad – 
wordt hiermee alleen maar aangemoedigd.  
 
Zeer storend is ten slotte dat het stadsbestuur het gebruik van auto's financieel en anderszins 
wil ontraden zonder eerst werk te maken van volwaardige alternatieven: een netwerk van 
degelijk uitgeruste Park+Ride-parkings met vlotte verbindingen qua openbaar vervoer, een 
grootschalig deelfietsensysteem (zoals dat in Antwerpen al jaren met heel veel succes 
bestaat), enz...   
 
In dit voorwoord willen we zeker ook kersvers Europarlementslid Helga Stevens - die zoals u 
verderop kan lezen afscheid neemt van de gemeenteraad - van harte bedanken voor haar 
werk van de afgelopen jaren. Tegelijk verwelkomen we Robin De Wulf die in september van 
start zal gaan als nieuw lid van de gemeenteraadsfractie. 
 

In deze nieuwsbrief vindt u zoals steeds een selectie 
van het werk in de afgelopen maand van onze 
gemeenteraads- en OCMW-fractie. Veel leesplezier. 

 
Siegfried Bracke, voorzitter gemeenteraadsfractie 

siegfried.bracke@nvagent.be 
 

Ronny Rysermans, voorzitter OCMW-fractie 
 ronny.rysermans@nvagent.be 
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UIT HET OCMW 

Sluiting zwembad ROSAS: aanpak schepen van sport getuigt van 
incompetentie 
 
  Over twee maanden heeft Oostakker geen zwembad meer. De woede en  
  verontwaardiging hierover is groot. Maandenlang al houdt schepen Tapmaz 
  (sp.a) de zwemmers aan het lijntje. Begin mei gaf hij hen nog hoop toen hij  
  verklaarde dat het zwembad nog minstens een jaar zou open blijven.  Maar  
  dan… niet toevallig kort na de verkiezingen van 25 mei en vlak voor de  
  vakantie, maakt de schepen bekend dat ROSAS definitief dicht gaat.  
 
“Vooral voor de kinderen is dit heel slecht nieuws”, zegt Sandra Van Renterghem, “De 
schepen heeft veel loze beloftes gedaan: niemand ging in de kou blijven staan, er zou eerst 
voor de scholen en zwemclubs een oplossing gevonden worden, enz. Maar nu laat hij 
iedereen in de steek. Gent noemt zich graag een sportstad, maar de waarheid is dat er veel 
te weinig zwembaden zijn, en nu wordt een druk bezet zwembad zonder meer gesloten. 
Bijzonder stuitend is ook de manier waarop de schepen met de mensen heeft gesold. Het 
is niet overdreven om te zeggen dat zijn aanpak van in dit dossier getuigt van 
incompetentie.” 
 
Sandra Van Renterghem 
sandra.vanrenterghem@nvagent.be 
 

Anti-grafittilaag voor standbeelden    

Onlangs werd het vredesmonument in Ledeberg door vandalen met rode verf beklad. Uit 
het antwoord op een vraag van Karlijn Deene bleek dat men tijdens de restauratie vorig 
jaar naliet om het standbeeld meteen ook van een antigraffitilaag te voorzien. Hierdoor 

drong de verf diep in de natuursteen door, met als gevolg dat een externe aannemer 
moest tussenkomen om het monument weer helemaal schoon te krijgen.  

Karlijn Deene stelde schepen De Regge (sp.a) voor om in de toekomst standbeelden die 
gerestaureerd worden standaard van een antigraffitilaag te voorzien. De schepen 

antwoordde gedeeltelijk positief op Karlijns voorstel. Vanaf nu zal toch alvast in de 
'graffiti-gevoelige' delen van Gent een anti-graffiti-laag aangebracht worden op 

gerestaureerd patrimonium.   

Karlijn Deene 
karlijn.deene@nvagent.be 

 
   

 
 

mailto:sandra.vanrenterghem@nvagent.be
mailto:karlijn.deene@nvagent.be
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WK in Gentse horeca: GAS-boetes bederven de pret 
 

Bizar nieuws uit een stad die zich graag als sociaal en progressief profileert. Het WK 
voetbal was nog maar pas afgetrapt of bijna 60 Gentse horecazaken kregen al direct een 
rode kaart in de vorm van een GAS-boete. Veel uitbaters wisten niet dat alle vertoningen 
van de wedstrijden moeten worden gemeld aan het stadsbestuur, zelfs als die binnen 
gebeuren en op een gewone televisie. 
 
Faruk Demircioglu apprecieert vanzelfsprekend dat het stadsbestuur  
over de veiligheid wil waken. Niemand wil een herhaling van de rellen  
op de Kouter tijdens een vertoning op groot scherm van de wedstrijd  
België-Turkije. Maar het is ook duidelijk dat deze meldingsplicht niet  
duidelijk genoeg bekend werd gemaakt. Daarom was een waarschuw- 
ing aan de handelaars om zich in regel te stellen misschien meer gepast  
dan het overdreven kwistig uitdelen van boetes. 
 
Faruk Demircioglu 
faruk.demicioglu@nvagent.be  
 
 

Vaste waarde neemt afscheid  
 

Bij de voorbije verkiezingen is Helga Stevens verkozen in het Europese Parlement. Helga 
wil 100% gaan voor deze nieuwe uitdaging en mee de stem van de N-VA vertolken op het 
Europese politieke toneel. Daarom neemt ze - weliswaar met spijt in het hart - afscheid 
van de Gentse gemeenteraad. Alleen praktisch al zijn de agenda's van parlement en 
gemeenteraad nauwelijks te combineren.  
 
Jarenlang is Helga één van onze sterkhouders geweest als ons enige gemeenteraadslid. 
Opboksen tegen de toen nog paarse meerderheid was in een stad als Gent met vaak 
complexe dossiers geen sinecure. De fractie is haar dan ook dankbaar voor de inzet en het 
enthousiasme dat ze in die voor de partij moeilijke jaren altijd aan de dag heeft gelegd.  
 
Helga zal trouwens ook als Europees parlementslid nauw betrokken blijven bij de 
afdelingswerking. En ze neemt ook een aantal Gentse dossiers - zoals de problemen 
veroorzaakt door de intra-Europese migratie - mee naar haar nieuwe werkplek. De fractie 
wenst haar - en haar vervanger in de gemeenteraad, Robin De Wulf - alle succes toe!  
 
Helga Stevens 
helga.stevens@nvagent.be 
 

  
 

mailto:faruk.demicioglu@nvagent.be
mailto:helga.stevens@nvagent.be
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Malem: machtsmisbruik via 
onteigeningsprocedure 
 
Op het eiland Malem worden een oud 
schoolgebouwtje en een leegstaande kerk 
samen te koop aangeboden door de lokale 
kerkfabriek. De stad Gent wil de school kost 
wat kost in bezit krijgen om er klassen in te 
richten voor het stedelijk basisonderwijs en 
het bestaande capaciteitstekort in te dijken. 
Maar terwijl ze nog onderhandelt met de 
verkoper legt de schepen van onderwijs Elke 
Decruynaere (Groen) meteen ook al een 
onteigeningsbesluit voor de school voor aan de 
gemeenteraad: bedoeld als 'stok achter de 
deur'.  
 
Siegfried Bracke merkt op dat de schepen hier 
weinig fatsoenlijk handelt: als geïnteresseerde 
partij gedraagt ze zich door de (dreiging met) 
onteigening ook als rechter. Ofwel onteigent ze 
beide eigendommen, ofwel geen. Nu dreigt de 
verkoper met de verlieslatende kerk te blijven 
zitten. Dit leidt tot de absurde situatie dat de 
stad misschien wel het schooltje aan een lage 
prijs zal krijgen, maar tegelijk nog  lang zal 
moeten betalen voor het onderhoud van het 
kerkgebouw.  
 
Onteigenen kan enkel en alleen in 
uitzonderlijke omstandigheden, de overheid 
moet daarbij bijzonder omzichtig optreden. 
Bovendien is hier nog een derde partij 
geïnteresseerd om beide gebouwen aan te 
kopen, en wel… om er onderwijs in te richten. 
Een onteigening valt dus op geen enkele 
manier te verantwoorden. Wat de stad doet is 
regelrecht machtsmisbruik. 
 
Siegfried Bracke 
siegfried.bracke@nvagent.be 
 

Kanttekeningen bij 
Beleidsnota  

Burgerzaken & 
Begraafplaatsen 

 
Dat een oppositiepartij een beleidsnota 

goedkeurt, is uitzonderlijk. Toch deed de 
N-VA-fractie dit met de beleidsnota van 

de schepen van burgerzaken Sofie Bracke 
(OpenVLD). Deze nota bevat concrete 

acties voor een betere dienstverlening 
aan de burgers, met onder andere meer 

nadruk op klantgerichtheid aan de 
stedelijke loketten. Daar staan wij 

vanzelfsprekend achter.  
 

Isabelle de Clercq maakte niettemin ook  
enkele kanttekeningen bij de beleidsnota. 

Zij benadrukte dat er geen afbouw mag 
zijn van de dienstverlening in de 

deelgemeenten. En wat betreft de 
begraafplaatsen moet de schepen er over 

waken dat haar plannen de rust op de 
begraafplaatsen niet verstoort. Een 

begraafplaats inrichten als park is mooi, 
maar het aanleggen van ligweiden en  

speelprikkels voor kinderen kan tot 
mistoestanden leiden. 

 
Isabelle De Clercq 

isabelle.declercq@nvagent.be 
 

  
        

mailto:siegfried.bracke@nvagent.be
mailto:isabelle.declercq@nvagent.be
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Reuzesluikstort 
Bevrijdingslaan jaarlijkse 
traditie? 
 
Net zoals vorig jaar werd ook dit jaar de 
Bevrijdingslaan bedolven onder het afval 
na afloop van de rommelmarkt van de 
Dekenijfeesten op 9 juni. Nochtans had 
het stadsbestuur na de editie van vorig 
jaar - waarna zowat negen ton vuil moest 
worden opgehaald - maatregelen 
genomen. Schepen Heyse (Groen) liet 
een brief bussen  in de ruime buurt, er 
werden afspraken gemaakt met de 
standhouders en het overlastteam van de 
politie werd ingeschakeld. Voor de editie 
van dit jaar werden door IVAGO ook 20 
grote containers geleverd en bleef de 
politie tot twee uur na afloop 
patrouilleren. Maar het mocht allemaal 
niet baten: ook dit jaar werd het op de 
Bevrijdingslaan één groot stort.  
 
Elke Sleurs concludeert: "De stad slaagt 
er maar niet in om het sluikstorten in te 
dijken. Het gevoerde beleid botst hier 
duidelijk op zijn grenzen. Laat ons hopen 
dat het nieuwe plan van aanpak, waar de 
schepen aan werkt, er snel komt, en dat 
het ook resultaten oplevert. Volgend jaar 
geen stort op de Bevrijdingslaan, want 
dit mag echt geen jaarlijkse traditie 
worden. 
 
Elke Sleurs 
elke.sleurs@nvagent.be 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prioriteiten Gents mobiliteitsbeleid 
 

Om te kunnen wegen op de toekomstige 
investeringsbeslissingen op Vlaams niveau deed 

Gert Robert schepen van mobiliteit Watteeuw 
(Groen) volgend voorstel: “Zeker in budgettair 

krappe tijden moet elke investering goed 
worden overwogen. Ik wil daarom vragen dat 

het stadsbestuur over de partijgrenzen heen en 
in overleg met de belangrijkste actoren een lijst 

opmaakt van welke werken voor de Gentse 
mobiliteit het meest dringend zijn. Liever dat 

dan zoals nu om de haverklap mooie dromen te 
lanceren  of elke actiegroep de indruk geven dat 

u hen steunt, wel wetende dat er de komende 
jaren geen geld zal zijn.” 

 
De schepen antwoordde dat zíjn persoonlijke 

prioriteiten duidelijk genoeg zijn, en hoopte op 
de steun van de N-VA te kunnen rekenen om ze 
ook in Brussel te bepleiten. Hierop repliceerde 
Gert: “Alle Gentse mandatarissen voor uw kar 
spannen of alle Gentse mandatarissen aan één 

zeel  laten trekken om sterker te staan in 
Brussel is niet hetzelfde . Ik stel voor dat tweede 

te doen, maar dat kan alleen als u bereid bent 
tot overleg.” 

 
Gert Robert 

gert.robert@nvagent.be 
 

 

mailto:elke.sleurs@nvagent.be
mailto:gert.robert@nvagent.be
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Thuiszorg: gebrekkige dienstverlening 
 
Eric Wauters wees de paarsgroene meerderheid 
afgelopen maand op de gebrekkige dienstverlening 
op vlak van thuiszorg in een aantal Gentse deelregio’s. 
Eric kaartte heel concreet aan dat er op dit moment 
onvoldoende kan tegemoet gekomen worden aan de 
noden van heel wat Gentse burgers inzake thuiszorg. 
OCMW-voorzitter Rudy Coddens zag zich verplicht 
om de N-VA hierin bij te treden. Hij kondigde aan dat 
de problemen binnenkort zullen worden aangepakt. 
Maar terzelfdertijd maakte de voorzitter duidelijk dat 
het niet zijn intentie is om een nieuwe, volwaardige 
OCMW-thuiszorgdienst uit te bouwen. 
 
Eric Wauters 
eric.wauters@nvagent.be 
 
 

Volgend jaar riddermarkt rond Gravensteen? 

 
Afgelopen maand werd in het Gravensteen een heus Ridderfestival georganiseerd met als 
thema 'feesten'. Er kwam behoorlijk veel volk kijken, het dag-record qua bezoekers werd 
gebroken. Tegelijk was er op voorhand weinig of geen reclame gemaakt voor het 
evenement en - zo blijkt o.a. uit reacties op sociale media - heel wat mensen vonden het 
achteraf jammer dat ze er niet van op de hoogte waren.  
 
“Wij hebben in Gent een grandioze middeleeuwse burcht om jaloers op te zijn”, zegt Guido 
Meersschaut, “maar ik vraag mij af of we deze toeristische troef wel genoeg uitspelen.” Hij 
vroeg schepen van cultuur Annelies Storms (sp.a) om het volgende ridderfestival beter 
bekend te maken en om er ook de omgeving van het Gravensteen bij te betrekken. De 
dekenij van het Veerleplein droomt al langer van een middeleeuwse markt zoals dat in heel 
wat buitenlandse steden bestaat. De schepen antwoordde achter het idee te staan en hoopt 
dat het volgend jaar tot een samenwerking komt.  
 
 
Guido Meersschaut 
guido.meersschaut@nvagent.be 
 

mailto:eric.wauters@nvagent.be
mailto:guido.meersschaut@nvagent.be
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Strijd tegen armoede  
 

Dat elke partij de strijd tegen armoede wil aangaan, is evident. Maar dat neemt niet weg 
dat N-VA andere accenten legt dan de paarsgroene meerderheid. OCMW-raadslid Els 
Roegiers stelde vast dat het Gentse bestuur heel wat problemen in kaart gebracht heeft 
tijdens de opmaak van haar armoedebeleidsnota. Je zou dan verwachten dat paarsgroen 
daar concrete oplossingsgerichte acties tegenover stelt, maar dat is nauwelijks het geval.   
 
De paarsgroene meerderheid  trekt opnieuw vooral de kaart van het uitputten van sociale 
rechten: een beleidskeuze waarvan de voorbije jaren ruimschoots bewezen is dat ze de 
armoede niet terugdringt, wel integendeel. Tekenend was de uitspraak van de 
meerderheid dat men de Gentenaars via deze beleidsnota wil tonen dat "Sinterklaas écht 
bestaat." Voor de N-VA is dit niet de juiste weg: zo veel mogelijk mensen moeten via 
opleiding en werkervaring op weg naar zelfredzaamheid gezet worden.  
 
 
Els Roegiers 
els.roegiers@nvagent.be    
 

Onvoldoende voor OCMW-jaarverslag 2013  
 

Ronny Rysermans spaarde zijn kritiek niet bij de bespreking van het OCMW-jaarverslag 
2013. Daarin wordt een overzicht gegeven van het gevoerde beleid van het afgelopen jaar, 

met daarbij een hele reeks zaken waar de N-VA zich niet kan in vinden: het uitblijven van 
een rechten- én plichtenverhaal voor OCMW-cliënten, de geldverspilling bij de bouw van 

een ondergrondse parking, de mislukking van diverse armoedeprojecten en het gebrek 
aan een concreet taalbeleid.  

 
Tegelijk bevatte het verslag ook enkele positieve elementen. “Projecten zoals de opstart 

van een nieuw rusthuis in Mariakerke, de uitbreiding van het daklozencentrum of de 
bouw van het lokaaldienstencentrum in Ledeberg kunnen op onze steun rekenen”, aldus 
Ronny, "Maar  globaal genomen kan onze fractie toch niet anders dan dit jaarverslag een 

onvoldoende geven."  

 
  Ronny Rysermans, voorzitter OCMW-fractie  

  ronny.rysermans@nvagent.be 
 
   
 

mailto:els.roegiers@nvagent.be
mailto:ronny.rysermans@nvagent.be


     DE FRACTIE IN ACTIE 

De Gentse Fractie – Nieuwsbrief Gemeenteraad & OCMW-raad – JUNI 2014  

 
8 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

CONTACT? 
 

De gemeenteraadsfractie kan u steeds bereiken via: 
 

De OCMW-fractie kan u steeds bereiken via: 
 

Sint-Niklaasstraat 27/204 
9000 Gent 
Tel: 09 266 54 70 
Fax: 09 266 54 71 
E-mail: fractie.n-va@gent.be 

Onderbergen 80 
9000 Gent 
Tel: 09 266 97 51 
E-mail: n-va.fractie@ocmwgent.be 
 

 

 

De contactinformatie van alle individuele raadsleden is terug te vinden op de webstek van de Gentse afdeling 
(www.n-va.be/gent). 
 
Portretfoto’s door Eddy Ooms 
 

 

MEER INFO?  

 

Via de webstek van de Gentse afdeling is ons werk in de gemeente- en OCMW-raad op de voet te volgen: www.n-va.be/gent  
- persberichten 
- initiatieven opgepikt in de media 
- opiniestukken 

 
Raadpleeg ook onze facebookpagina: www.facebook.com/NVAGent 
 


